



Jim Watson
Mayor/Maire

Office of the Mayor
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
E-mail: Jim.Watson@ottawa.ca

Bureau du Maire
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télec. : 613-580-2509
Courriel : Jim.Watson@ottawa.ca

January 29th 2022

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those participating in the **Tamil Heritage Month 2022 Celebrations** hosted by KAILASA Canada, and in collaboration with SHRIKAILASA Uniting Nations (SKUN) for Feminine Empowerment and Gender Equity.

This live virtual event, under the guidance of the Supreme Pontiff of Hinduism (SPH) Jagatguru Mahasannidhanam and His Divine Holiness (HDH) Bhagavan Nithyananda Paramashivam, also highlights the strength and resilience of Tamil women who contribute to our history and society.

I salute the twenty-one Tamil women honoured today by KAILASA Canada for their diverse and exemplary achievements, and who serve as inspirational role models for others.

Tamil Heritage Month was proclaimed unanimously by the Parliament of Canada in 2016, and reaffirms Canada as home to one of the world's largest Tamil diasporas.

As Head of Council, I am proud to proclaim January 2022 Tamil Heritage Month in the City of Ottawa.

Tamil Heritage Month allows Canadians from coast to coast to celebrate the important contributions of Tamil Canadians to our country's rich cultural mosaic, and to our innovation, growth and prosperity.

Allow me to convey my best wishes to everyone present for a rewarding and memorable celebration.

Sincerely,

Le 29 janvier 2022

J'ai l'immense plaisir de souhaiter la bienvenue, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, à tous les participants aux **célébrations du Mois du patrimoine tamoul 2022** organisées par KAILASA Canada, en collaboration avec SHRIKAILASA Uniting Nations (SKUN) for Feminine Empowerment and Gender Equity.

Cet événement virtuel en direct se tient sous l'égide du Souverain Pontife de l'Hindouisme Jagatguru Mahasannidhanam et de Sa Divine Sainteté Bhagavan Nithyananda Paramashivam. Il fait valoir la force et la résilience des femmes tamoules qui contribuent à notre histoire et à notre société.

Je félicite les 21 femmes tamoules honorées aujourd'hui par KAILASA Canada pour leurs diverses réalisations exemplaires et le rôle inspirant qu'elles ont joué auprès d'autres personnes.

Le Parlement du Canada a proclamé unanimement le Mois du patrimoine tamoul en 2016 et ce Mois nous rappelle que le Canada abrite l'une des plus grandes diasporas tamoules au monde.

En tant que chef du Conseil, je suis fier de proclamer le mois de janvier 2022 Mois du patrimoine tamoul à Ottawa.

Le Mois du patrimoine tamoul permet à l'ensemble de la population canadienne de rendre hommage aux Canadiennes et Canadiens d'origine tamoule qui enrichissent la mosaïque culturelle de notre pays et contribuent à l'innovation, à la croissance et à la prospérité du Canada.

Permettez-moi de vous souhaiter à toutes et à tous une célébration aussi agréable qu'inoubliable.

Cordialement,

Jim Watson, Mayor/Maire